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J.G. Kraaij 

Bewoner Tarwestraat 

Ridderkerk, 3 juni 2020. 

 

 

Onderwerp: inspraak commissie Samen wonen. 

 

 

 

 

 

In de Combinatie van 28 mei j.l. las ik de agenda van de commissie Samen leven 

van 4 juni 2020. Daarop staat als agendapunt 9: Wijziging bebouwde komgrens 

Ridderkerk bij Pruimendijk. Aan de hand van het bijbehorende document is mij 

duidelijk geworden dat dit voorstel wordt gedaan in verband met het voornemen 

de Pruimendijk in te richten als fietsstraat. 

Aangaande dit agendapunt vraag ik uw aandacht op  3 aandachtspunten: 

• De aanleiding van dit voorgenomen besluit 

• Het besluit tot wijziging van bebouwde komgrenzen van februari 2018 

• Het participatietraject 

 

De aanleiding van dit voorgenomen besluit. 

Het realiseren van de snelfietsroute F15 door de Pruimendijk om te bouwen tot 

een fietsstraat is de aanleiding van deze besluitvormingsprocedure. Navraag 

heeft mij geleerd, dat aan de besluitvorming om deze fietsstraat op te nemen 

nauwelijks gerichte tellingen zijn gedaan en helemaal geen analyses over 

weggebruikers zijn uitgevoerd.  

Evenmin is mij als lid van het wijkoverleg Oostendam gebleken dat de aanleg van 

deze fietsstraat op de enige ontsluiting van Oostendam richting Rijsoord werd 

voorgedragen en is opgenomen als fietssnelroute F15. Met andere woorden:  dit 

voornemen is nooit aan de orde geweest in het wijkoverleg.  

Met name het ontbreken van een goede analyse van weggebruikers (fietsers en 

bestuurders van personenauto’s, vrachtwagens en tractoren ) is ernstig te 

noemen. Zeker omdat vanuit ANWB gewaarschuwd wordt fietsstraten niet te 

lang te maken om te voorkomen dat irritaties van weggebruikers ontstaan door 

fietsgedrag van scholieren welke tot gevaarlijke verkeerssituaties kunnen leiden. 

Dit aspect had zeker gewogen moeten worden bij het benoemen van de 

Pruimendijk als fietssnelroute. Deze route wordt nu in totaal ca. 3 km!  
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Omdat voor fietsstraten nog geen verkeersregels zijn, is de vraag terecht of het 

wel zo wenslijk is de fietsstraat nu te realiseren. De vraag rijst zelfs of in deze het 

advies van de ANWB bij de besluitvorming is betrokken. 

Toezeggingen om meer controle uit te gaan oefenen op het gedrag van de 

fietsende scholieren  -  die in grote getale dagelijks gebruik maken van de 

Pruimendijk - zijn dooddoeners. Na een of twee keer een controle te hebben 

gehouden stopt het veelal. 

 

Het besluit tot wijziging van bebouwde komgrenzen van februari 2018 

Dit besluit, voor zover het de Pruimendijk betrof, is na langdurige voorbereiding 

tot stand gekomen maar raakt o.a. de veiligheid van de bewoners van het deel 

van de Pruimendijk dat binnen de bebouwde kom  zou worden getrokken. De 

verlegging van de bebouwde kom moet nu, ruim 2 jaar later, nog in gang worden 

gezet.  

Het ware beter dat capaciteit wordt gezet op afronden van projecten aleer 

nieuwe projecten worden opgepakt. 

 

Het participatietraject 

Teleurstellend is het te moeten constateren dat in de procedure, waarbij de 

snelfietsroute F15 is voorgesteld c.q. is aangedragen op het provinciale plan 

voorbij is gegaan aan een participatietraject. Wij zijn niet geïnformeerd, laat 

staan dat hierbij inspraak in de planvorming mogelijk is geweest en staan wij nu 

bijna voor een voldongen feit. Edoch, het is nog niet te laat om op basis van 

voortschrijdend inzicht een andere route te kiezen: vanaf de nu gekozen 

aansluiting op het Zuidpad over het bestaande fietspad langs de rijksweg A 15 

naar de aansluiting van dat fietspad op de Pruimendijk nabij het viaduct A16.  

Het moet mij van het hart, dat ik nu voor de 3e keer over belangrijke 

verkeersaangelegenheden Oostendam aangaande moet ervaren dat besluiten 

worden genomen zonder de wijk Oostendam daarbij te betrekken. Dat betreft: 

1. De afsluiting destijds van de Damweg (onze verbinding naar Hendrik-Ido-

Ambacht) 

2. De voorgenomen afsluiting van de kruising Oostmolendijk/Vlietlaan (onze 

verbinding naar Ridderkerk) 

3. De fietssnelweg over de Pruimendijk, waarmee onze verbinding met 

Rijsoord wordt verstoord. 

De kwetsbaarheid van de wijk Oostendam met de beperkingen door A15 en De  

Waal worden bepaaldelijk onderschat bij het nemen van verkeersmaatregelen 

en -besluiten. Ik zie hier een bevestiging van hetgeen de Raad van State 

recentelijk heeft uitgesproken over het slechte oplossingsgerichte vermogen van 

Ridderkerk bij verkeersoplossingen.  
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Samenvatting: 

Ik geef in overweging: 

1. Het tracé van de snelfietsroute F15 opnieuw in overweging te nemen en 

hiervoor een participatietraject te volgen; 

2. De afronding van het besluit tot aanpassing van de bebouwde komgrens 

in Oostendam (Pruimendijk richting Rijsoord) met voorrang af te ronden. 

 

Met vriendelijke groet, 

Johan Kraaij 


